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Dagsorden 

 

1. Godkendelse af referat 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 

3. Siden sidst (bilag 1) 

 

4. Nyt fra udvalgene  

 

5. Orientering om økonomi og besparelser 

 

6. Drøftelse om inddragelse af kunstig intelligens 

 

7. Juleafslutning for bestyrelsen 

 

ad 1)  

Godkendt  

 

ad 2)  

Godkendt  

 

ad 3)  



 

 

 

— 

Side 2 

Siden sidst blev gennemgået jf bilag 1.  

 

ad 4)  

Udvalget for verdensmålsdagen præsenterede tankerne omkring verdensmålsdagen i skoleåret 24/25. 

Det fremlagte er ligeledes blevet sendt ud til bestyrelsen 11/12.  

 

Der var afbud fra alle i trafikudvalget, derfor ikke noget at berette. 

 

ad 5)  

Peder orienterede om ESB’s fremtidige økonomi i forhold til besparelser. Der er ikke blevet besat vakante 

stillinger, opstået i det indeværende skoleår, for at imødekomme de forestående besparelser næste år.  

Den eksakte økonomiske tildeling i skoleåret 24/25 er først til rådighed omkring medio marts, men 

besparelsen i kommende skoleår er bestyrelsen orienteret om.  

En del af konsekvensen ved de forestående besparelser er en reduktion i varighed og lokation i forhold til 

skolerejse i 6. klasse. Dette er der blevet orienteret om til forældre og nuværende 5. klasse. Der blev 

foreslået, at man en anden gang orienterede de direkte berørte klassers forældre, før der blev orienteret til 

resten af skolen.  

Der var forslag om, at de kommende besparelser kunne give anledning til eventuelle dialogmøder. 

 

ad 6)  

Der var dialog omkring kunstig intelligens og anvendelse af dette i folkeskolen. 

 

ad 7)  

Juleafslutning før bestyrelsen blev afholdt 

 

 


